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Zápis ze 43. zasedání AS FF UHK ze dne 31. 1. 2013 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------   

Přítomni:  
doc. PhDr. Věra Němečková, Ph.D., Mgr. Ondřej Švec, Ph.D., PhDr. Jan Mervart, Ph.D., 

PhDr. Milan Slezák, Ph.D., PhDr. Jan Outlý, Ph.D., PhDr. et Mgr. Jakub Zouhar, Ph.D., Bc. 

Martin Petrus, Jana Kudrnová a Martin Schmiedl 

Hosté: Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., Mgr. Pavla Dočekalová, Ph.D. 

Omluveni:  Bc. Vít Prousek a Bc. Michal Severa 

 

Program:  
1) Návrh na složení Disciplinární komise FF UHK 

2) Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké, výzkumné, vývojové  

     a další tvůrčí činnosti FF UHK pro rok 2013 

3) Aktuální problematika novely VŠ zákona 

4) Různé 

 

Jednání zahájila doc. Němečková, přivítala všechny senátorky, senátory a hosty 

přítomné na zasedání. Vyzvala k případnému doplnění bodů programu. Jelikož nebyly žádné 

připomínky, dala o programu hlasovat. 

 

Hlasování o programu proběhlo takto: 

Zaměstnanecká komora: 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

Studentská komora: 

3 hlasy pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel 

 

Ad 1/  Návrh na složení Disciplinární komise FF UHK 
Doc. Němečková předala slovo předkladatelce návrhu děkance FF dr. Springerové.  

Návrh složení Disciplinární komise FF UHK byl zaslán senátorům e-mailem k prostudování. 

Děkanka předložila změněný návrh složení komise, který upravila vzhledem k odjezdu 

předsedy komise dr. Koreňe na zahraniční stáž a nově navrhla složení disciplinární komise 

z pracovníků kateder, kde v minulosti bylo řešeno nejvíce problematických případů. 

Studentská část komise zůstala beze změny. 

O návrhu na nové složení Disciplinární komise dala předsedkyně senátu hlasovat. 

 

Hlasování proběhlo takto: 

Zaměstnanecká komora: 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

Studentská komora: 

3 hlasy pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

 

Ad 2/  Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké, výzkumné, vývojové  

           a další tvůrčí činnosti FF UHK pro rok 2013 
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Materiál byl s předstihem zaslán senátorům e-mailem k prostudování. Předsedkyně senátu 

předala slovo děkance FF dr. Springerové, která vysvětlila změny a priority, rozpočet, inovace 

učeben, GAČR atd.  

Na dotaz dr. Outlého k bodu 7 – knihovny. Paní děkanka vysvětlila, že z Lesákovy knihovny 

se stane fakultní knihovna a bude se stěhovat do učebny B8. 

Proděkanka dr. Dočekalová avizovala přítomným senátorům návrh vedoucích pracovišť 

filozofie, sociologie a historie, že zpracují podklady pro novou akreditaci dvouoborového 

navazujícího magisterského studia, kterou podají na dubnové zasedání MŠMT. 

Doc. Němečková měla dotaz na vedení FF o samofinancování kateder. Odpověď: Prozatím 

není stanoven rozpočet FF. 

Dr. Švec měl dotaz na nové webové stránky kateder. Odpověď:  Pokud do léta 2013 nebudou 

nové webové stránky UHK, tak děkanka dr. Springerová navrhuje udělat pro všechna 

pracoviště nové stránky podle Katedry politologie. 

Po diskusi dala předsedkyně senátu o výš uvedené aktualizaci dlouhodobého záměru hlasovat. 

 

Hlasování proběhlo takto: 

Zaměstnanecká komora: 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

Studentská komora: 

3 hlasy pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel 

 

Ad 3/  Aktuální problematika novely VŠ zákona 

Doc. Němečková předala slovo Bc. Martinu Petrusovi, který též předem zaslal materiály 

senátorům k prostudování. Následně je informoval o aktuálním vývoji a stavu prací na novele 

VŠ zákona. 

 

Ad 4/  Různé 
Dr. Springerové informovala o novém výnosu „Děkanské odpoledne každý první čtvrtek 

v měsíci“ 

Bc. Petrus – upozornil na problematiku ne zcela správně nastavených a vybíraných poplatků 

na UHK  

-  dále vznesl připomínku týkající se spravedlivého využití prostředků MŠMT na stravné pro 

studenty UHK – dotaz zda by nemohli dostávat studenti stravenky jako zaměstnanci UHK. 

 

Závěrem přijal AS FF UHK na 43. zasedání následující usnesení: 

- schválil Návrh na složení Disciplinární komise FF UHK 

- schválil Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké, výzkumné, vývojové  

             a další tvůrčí činnosti FF UHK pro rok 2013 

- vzal na vědomí Aktuální problematiku novely VŠ zákona 

- příštího zasedání AS FF UHK bude ve středu koncem března 2013  

 

Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 

Zaměstnanecká komora: 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

Studentská komora: 

3 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

 

                        Doc. PhDr. Věra Němečková, Ph.D. 

                 předsedkyně AS FF UHK 

zapsala: Jitka Arnoštová 


